
Geachte,  

  

Afgelopen vrijdag 5 juli heeft het Opdrachtgeversboard overleg gehad over de statenbrief van 2 

juli met als onderwerp 'Versterking VTH-stelsel Gelderland'. De opdrachtgeversboard heeft 

uitgebreid de tijd genomen met gedeputeerde Mol van gedachte te wisselen over de inhoud van de 

statenbrief.  

  

Wij stellen vast dat het voor de discussie over de toekomst van het Gelders stelsel goed is dat 

Gedeputeerde Staten zich gepositioneerd heeft in deze discussie. De statenbrief kan gelden als 

richtpunt in de discussie over de toekomst van het stelsel. Daarbij stellen wij, na het overleg, vast 

dat de brief niet bedoeld is als het eindpunt maar juist als het startpunt van de discussie met alle 

betrokken partijen over de toekomst van het VTH-stelsel in Gelderland.  

  

Als opdrachtgeversboard hebben wij voorts drie richtinggevende uitgangspunten geformuleerd 

voor deze discussie. Ten eerste zijn wij van mening dat de inhoud hierin leidend moet zijn boven 

de vorm. Het gaat in de discussie over het VTH-stelsel naar ons oordeel primair om het 

waarborgen van een gezonde leefomgeving voor onze inwoners, niet om het aantal en de omvang 

van de verschillende omgevingsdiensten.  

  

Ten tweede stellen wij vast dat de brief de invulling van een aantal uitgangspunten nog wat open 

laat. Wat verstaan we met elkaar onder begrippen als kwaliteit, nabijheid, bestuurbaarheid, 

zichtbaarheid en dienstverlening. In een soms ook complex gesprek over de toekomst, waarin 

grote belangen op het spel staan, is het wezenlijk dat het gesprek gevoerd wordt aan de hand van 

duidelijke werkdefinities en dat meerduidige en van nature betwistbare begrippen op een goede 

manier worden geduid.  

  

Ten derde zijn wij van mening dat deze discussie enkel met de grootst mogelijke zorgvuldigheid 

gevoerd kan worden. Dit vraagt om een helder proces, waarin gemeenten in hun rol als 

opdrachtgever van omgevingsdiensten op een goede manier betrokken worden.  

  

Deze drie uitgangspunten, inhoud boven vorm, een heldere uitwerking van de voor het gesprek 

centrale begrippen en een goed proces waardoor alle gemeenten op een goede manier in het 

gesprek kunnen deelnemen zijn naar ons oordeel van belang. Om die reden hebben we deze willen 

meegeven voorafgaand aan uw overleg van 11 juli aanstaande.  

  

Met vriendelijke groet, namens het Opdrachtgeversboard,  

  

Maarten van den Bos, voorzitter.  

  

Maarten van den Bos 

Wethouder Ruimtelijke Ordening, Duurzaamheid, Handhaving en Milieu 


